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PROVINCIERAAD VAN VLAAMS-BRABANT

Vergadering van 28 juni 2011

Voorzitterschap van de heer Vic LAUREYS, Voorzitter

De vergadering wordt om 14.10 uur geopend.

Verontschuldigingen
De heren Luc Debraekeleer, Jan Laeremans en Johnny Van Droogenbroeck en de dames Mia 
Vandervelde en Chris Kindekens zijn verontschuldigd.

Mededelingen

De heer voorzitter deelt mee dat bij brief van 6 juni 2011 een antwoord werd verstrekt op de 
schriftelijke vraag van de heer Jan Laeremans i.v.m. het project 'Ontwikkeling en uitbouw van 
een netwerk van Russische Scholen'.

Bij brief van 6 juni 2011 werd de schriftelijke vraag van de heer Jan Laeremans van 
31 mei 2011 beantwoord betreffende de kosten voor huisvuil van het doortrekkersterrein.

Bij brief van 15 juni 2011 werd de schriftelijke vraag van 12 mei 2011 van de heer Jan 
Laeremans beantwoord i.v.m. de floraliën van Groot-Bijgaarden.

Bij brief van 21 juni 2011 werd een antwoord verstrekt op de schriftelijke vraag van de heer 
Jan Laeremans i.v.m. verduidelijking over de fractietoelagen.

Bij brief van 22 juni 2011 werd de schriftelijke vraag van 13 juni 2011 van de heer Jan 
Laeremans beantwoord i.v.m. informatie gevraagd over de publicatie viering '100 jaar De 
Wijnpers' (verwijst naar verslag commissie financiën 3 mei).

De heer voorzitter deelt mee dat de volgende brochures op de banken zijn neergelegd:
 een exemplaar van het 'Toegankelijkheidsblad' uitgegeven in juni door de dienst 

diversiteit en gelijke kansen n.a.v. 10 jaar toegankelijksbeleid provincie 
Vlaams-Brabant.

 een kleine attentie aangeboden voor de laatste vergadering voor de zomervakantie: een 
kaart en infogids '300 km wandelplezier' (Zuid-Dijleland).

De heer voorzitter deelt mee dat met toepassing van artikel 50 van het Provinciedecreet de 
deputatie aan de provincieraad meedeelt dat gedeputeerde Jean-Pol Olbrechts tijdelijk zal 
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vervangen worden door de heer Vic Laureys gedurende zijn afwezigheid van 11 juli 2011 tot 
en met 31 juli 2011.

De heer Vic Laureys werd op dezelfde lijst verkozen als gedeputeerde Jean-Pol Olbrechts, 
namelijk op lijst nr. 7 - CD&V-N-VA in het district Vilvoorde, en beschikt over de meeste 
anciënniteit: 29 jaar en 7 maanden. De vervanging is slechts tijdelijk en de provincieraad zal 
op de hoogte gebracht worden van het beëindigen van de vervanging.
Aan de provincieraad wordt gevraagd om met toepassing van artikel 50 §3 van het 
Provinciedecreet akte te nemen van de vervanging van gedeputeerde Olbrechts door de heer 
Vic Laureys gedurende zijn tijdelijke afwezigheid.

De raad neemt akte.

Indiening van de verslagen

De heer voorzitter deelt mee dat de voorstellen nrs. 87, 88, 89, 90, de kennisgeving nr. 91 en 
het voorstel nr. 92 zijn neergelegd op het bureau.

Op 22 juni 2011 werd de motie nr. 93 ingediend en toegevoegd aan de agenda.

Overeenkomstig het artikel 62 van het huishoudelijk reglement van de provincieraad verzoekt 
de heer voorzitter de provincieraad om te beslissen over de ontvankelijkheid van de motie nr. 
93.

De heer voorzitter brengt de ontvankelijkheid van de motie nr. 93 in stemming.

De motie nr. 93 wordt bij handopsteking eenparig aangenomen door de aanwezige raadsleden.

Spreker verwijst voor de bespreking ervan naar het vervolg van de agenda.

Notulen

De heer voorzitter deelt mee dat de notulen van de vergadering van 14 juni 2011 beschikbaar 
zijn. Voor de goedkeuring ervan verwijst hij naar artikel 33 van het Provinciedecreet.

Wegens een materiële fout werd een werkversie van 'bijlage verhuur provinciedomeinen 001' 
en 'bijlage verhuur provinciedomeinen 002' bezorgd.  De definitieve versie, goedgekeurd door 
de deputatie op 12 mei 2011 en door de raadscommissie sport, recreatie en domeinen op 
7 juni 2011, is volledig conform de werkversie.  Alleen de terminologie 'verhuur' werd 
aangepast naar 'gebruik' en in 'bijlage verhuur provinciedomeinen 002' is art. 8 conform de 
beslissingen deputatie en raadscommissie aangepast.

Het beknopt verslag van de vergadering van 14 juni 2011 evenals de lijst van de op die 
vergadering genomen besluiten werden toegestuurd bij de brief van 20 juni 2011.

Vragenuur

De heer voorzitter vraagt overeenkomstig artikel 32 van het Provinciedecreet of er 
provincieraadsleden zijn die mondelinge vragen wensen te stellen aan de deputatie.
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De heer Taes verwijst naar fotovoltaïsche zonnepanelen.

In de loop van de voorbije jaren voerden zowel de Vlaamse, de provinciale als de lokale 
overheid promotie voor de plaatsing van fotovoltaïsche zonnepanelen. Het heette dat men 
milieubewuste inwoners wou stimuleren om te investeren in duurzame, hernieuwbare energie, 
om op die manier de afhankelijkheid van enerzijds fossiele brandstoffen (steenkool- en 
stookoliecentrales) en anderzijds nucleaire energie (kerncentrales) te verminderen.

Om dergelijke investeringen voldoende aantrekkelijk te maken, werden op de diverse 
beleidsniveaus financiële en fiscale stimuli ontwikkeld om in te zetten op duurzame 
energieproductie via o.m. zonne-energie. Zo voorzag de provincie o.m. subsidies voor 
zonneboilers.

Recent hebben de energiedistributeurs, waaronder Eandis en Infrax, hun tarieven aangepast, 
omdat ze door de Vlaamse overheid verplicht worden om de kostprijs van de 
groenestroomcertificaten te verrekenen in hun bedrijfsresultaat.

Het gevolg van dit perfide systeem is, dat elektriciteitsgebruikers die geen zonnepanelen 
hebben geplaatst, mee moeten opdraaien voor de kostprijs van groenestroomcertificaten die 
‘verdiend’ worden door andere gebruikers die wél fotovoltaïsche zonnepanelen hebben 
geplaatst.

Dat kostenberekeningsmechanisme is volgens spreker bijzonder onrechtvaardig, omdat 
milieubewuste huiseigenaars, die niet alleen grote principies verkondigen over de noodzaak 
aan hernieuwbare energie, maar die er vanuit hun eigen financiële middelen zelf hebben in 
geïnvesteeerd, nu het verwijt krijgen dat uitgerekend zij verantwoordelijk zijn voor een 
verhoogde kost van de elektriciteitsdistributie.

Inwoners uit onze provincie laten ons weten dat ze meer dan 30.000 euro hebben geïnvesteerd 
voor de installatie van fotovoltaïsche zonnepanelen met een vermogen van net onder de 
10 KWp.  Zij vragen zich af waarom ze nu in de publieke opinie worden afgeschilderd als 
boosdoeners, omdat ze zogezegd verantwoordelijk zouden zijn voor de globale verhoging van 
de elektriciteitsrekening.

Persoonlijk meent spreker dat de extra kost voor de groenestroomcertificaten moet worden 
gedekt door de extra-inkomsten die men puurt uit de verlenging van de levensduur van 
nucleaire centrales.  Recente uitspraken van de federale minister bevoegd voor het 
energiebeleid, wijzen in dezelfde richting.

Welk beleid voert de provinciale overheid i.v.m. het aanraden of ontraden van de plaatsing 
van fotovoltaïsche zonnepanelen?  Welke raad geeft de deputatie aan personen of instellingen 
die op dit ogenblik nog willen investeren in duurzame zonne-energie?  Op welke manier 
draagt de provinciale overheid zelf bij tot het investeren in duurzame, hernieuwbare energie?  
Welk beleid hanteert de deputatie in dit verband ten aanzien van haar eigen gebouwen en 
patrimonium?

1. Heeft de deputatie al initiatieven genomen om de culpabilisering van milieubewuste 
inwoners die willen investeren in zonne-energie tegen te gaan?  
2. Heeft de deputatie al initiatieven genomen om bij de bevoegde overheden aan te dringen op 
een alternatieve doorrekening van de kosten voor de groenestroomcertificaten en voor een 
effectieve, positieve aanmoediging van investeringen in duurzame, hernieuwbare energie?
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De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat de provincie al lang investeert in 
hernieuwbare en vooral duurzame energie. Elke niet gebruikte kWh is het beste voor het 
milieu en de mensen hun budget. 

De ondersteuning voor de huishoudens in de provincie is geïntegreerd in het programma van 
het Provinciaal Steunpunt Duurzaam Bouwen (DuboVlaamsBrabant) dat begin 2011 werd 
opgericht, in samenwerking met Vlaanderen. De bewoners van Vlaams-Brabant kunnen 
hierbij advies ontvangen over energieduurzame materialen en installaties. Dit gebeurt 
enerzijds met een Infoloket voor praktische vragen en anderzijds met Planadvies bij 
nieuwbouw en verbouwingen.

De provincie geeft zelf nog steeds subsidies voor superisolerende beglazing.
De gemeentebesturen kennen zeer goed het project van de provincie waarbij ze energieaudits 
deed in 104 gemeentelijke gebouwen. Nu loopt het bestek om de gemeenten verder bij te 
staan voor de nodige investeringen, i.s.m. de elektriciteitsmaatschappijen.
Wat de eigen gebouwen betreft is er een energiecoördinator aangeworven waardoor er al 
goede resultaten geboekt zijn inzake een verminderd energieverbruik. Deze werden reeds 
voorgesteld in de commissie leefmilieu, en zijn mede te danken aan de gedragswijzigingen 
van het personeel. 

De provincie investeert ook zelf in hernieuwbare energie. Er loopt een procedure om 
zonnepanelen te plaatsen op verschillende gebouwen van de provincie waarbij zowel de 
daken van het PIVO als van De Wijnpers in aanmerking komen. De toewijzing volgt 
waarschijnlijk de komende weken. De provincie vindt dus uiteraard niet dat de mensen die 
zonnepanelen plaatsen moeten geculpabiliseerd worden. 

De heer Toelen vraagt naar de gehanteerde criteria bij het toewijzen van studentenjobs.

Spreker verneemt in de pers dat de stad Zottegem voor haar vakantiejobs voorrang geeft aan 
kansarmen. 

1. Hoe vaak maken de provinciale domeinen gebruik van studentenjobs? 
2. Via welk kanaal wordt die vraag bekend gemaakt?  
3. Op basis van welke criteria worden de jobs toegewezen indien er meerdere kandidaten zijn?

De heer Dekeyser, gedeputeerde, zegt dat er tijdens de zomermaanden (juli-augustus-
september) jaarlijks een 100-tal jobstudenten aangeworven worden om de drukte binnen de 
provinciedomeinen en de provinciale instellingen op te vangen. Er worden in principe 
contracten van twee weken aangeboden, voor de redders een maand.
Bij het hoofdbestuur werden tot op heden geen jobstudenten aangesteld.

Alle diensten en de provinciale instellingen van de provincie Vlaams-Brabant worden via 
verschillende kanalen op de hoogte gesteld van de beschikbare vacatures voor een vakantiejob 
o.a. via de digikras en een dienstnota. De vacature wordt ook geplaatst op de vacaturepagina 
van de provinciale website. 

De vacature van jobstudent-redder wordt ook nog via andere kanalen verspreid omdat er voor 
deze functie moeilijker geschikte kandidaten te vinden zijn. De personeelsdienst heeft dan 
ook een aantal hogescholen en universiteiten aangeschreven die sportopleidingen aanbieden
waarin het behalen van een hoger reddersbrevet vaak een vereiste is.
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Alle jobstudenten-redders van vorige jaren worden aangeschreven met de vraag of zij 
opnieuw bij de provincie Vlaams-Brabant willen komen werken. De jobstudenten met een 
negatieve evaluatie worden niet meer aangeschreven.

Bij de selectie van de jobstudenten wordt voorrang gegeven aan de kinderen van het 
personeel, voor zover de gewenste tewerkstellingsperiode overeenkomt met het aanbod. De 
kinderen van de personeelsleden van de ontvangende instelling krijgen de voorkeur, 
vervolgens de kinderen van de personeelsleden die vorig jaar geen vakantiejob bekwamen en 
daarna de andere kinderen van de personeelsleden. Daarna wordt er nog voorrang gegeven 
aan de andere verwanten van het personeel. Ten slotte komen ook kandidaten in aanmerking 
die geen familie zijn van een personeelslid van de provincie Vlaams-Brabant. 
Jaarlijks zijn er ook de kleine probleempjes net voor de vakantie wanneer blijkt dat bepaalde 
studenten uiteindelijk voor een andere job gekozen hebben zonder af te bellen of zo. 

Mevrouw Hermans vraagt of er ook rekening gehouden wordt met mensen met een beperking 
en of daar streefcijfers voor zijn.

De heer Dekeyser, gedeputeerde, zegt dat ze zich kandidaat kunnen stellen en dat er ook 
rekening moet gehouden worden met de uitvoering van de taken.

De heer Troch zegt dat hij tevreden is over de informatievergadering van de provincie die hij 
op 20 juni bijwoonde over het SPEK (specifiek economisch knooppunt) Londerzeel, waarop 
de nota publieke consultatie voorgesteld werd. Er was veel volk, wat bewijst dat de 
problematiek leeft. De vergadering is goed en sereen verlopen, ondanks de boosheid van 
sommige aanwezigen. Ook al heeft de verstrekte informatie nog niet de onrust kunnen 
wegnemen bij de bewoners van de zoekzones, toch werd tenminste een antwoord gegeven op 
hun vragen. Dat is een goede zaak, want de onwetendheid droeg immers voor een stuk bij tot 
die boosheid. De officiële consultatieperiode valt dan na de zomer, waaruit blijkt dat de 
deputatie het de mensen niet zo moeilijk mogelijk wil maken om inspraak te hebben.

Er zijn heel wat opmerkingen gemaakt, waarvan beloofd is dat ze zullen meegenomen worden 
in het MER-onderzoek. Spreker vraagt nog verduidelijking over het niet-selecteren op basis 
van de landbouwwaarde van zoekzone 1 in het vooronderzoek destijds - waar hij toen nog bij 
was als gedeputeerde. Dat is jammer, omdat ook voor deze zone geldt wat voor de selectie 
van de andere zoekzones geldt, nl. door ze te onderzoeken krijgen we een beter beeld van hun 
al dan niet geschiktheid om ze te bestemmen als bedrijvenzone. Spreker vermijdt liever 
discussies achteraf. De mensen willen het structuurplan Vlaanderen niet boven hun hoofd 
beslist zien. 

1. Kan het in de procedure dat de potentiële zoekzone 1 alsnog op dezelfde manier onderzocht 
wordt als de andere zoekzones?
2. Staat de deputatie er achter dat ook deze zone meegenomen wordt in het MER-onderzoek?
3. Kan voor een volgende informatie-avond rekening gehouden worden met de opmerking om 
de inwoners sneller (en beter) te verwittigen? Ze zouden individueel aangeschreven kunnen 
worden. 

De heer Dekeyser, gedeputeerde, overloopt de procedure voor de milieueffectrapportage. Zij
bepaalt de mogelijkheid tot het geven van inspraak tijdens de ter inzage legging van de nota 
voor publieke consultatie. Deze nota heeft tot doel om te beschrijven hoe het 
milieueffectrapport geschreven gaat worden. De inspraak kan volgende elementen bevatten: 
het formuleren van mogelijke alternatieven: andere locatie (bv. zoekzone 1 dus), andere 
inrichting; het onder de aandacht brengen van mogelijke effecten waarvan niet in de nota voor 
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publieke consultatie vermeld wordt dat ze onderzocht zullen worden of het wijzen op 
bepaalde aandachtspunten.

De deputatie heeft op 10 december 2008 kennis genomen van de visienota en de 
milieubeoordeling (als bijlage bij die nota). Daarmee heeft zij te kennen gegeven dat het 
gevoerde onderzoek voldoende basis was om de bewuste zone niet als verder te onderzoeken 
locatie mee te nemen in het verdere proces. Indien de dienst-MER op basis van de 
inspraakreacties beslist in haar richtlijnen dat eveneens de locatie als alternatief dient 
onderzocht, dan zal de deputatie daar sowieso op dienen in te gaan.

Indien in de toekomst beslist wordt om nog een informatieavond te organiseren, kan in 
overleg met de gemeente bekeken worden hoe de aankondiging beter kan gebeuren. Blijkbaar 
is deze nu tussen de reclame gesukkeld, dat is een fout waar we kunnen uit leren. 

De heer Smout verwijst naar de notulen van de deputatie i.v.m. het vonnis van de Rechtbank 
van Eerste Aanleg te Leuven inzake Douwe Egberts. 

In die notulen van JUR/R/CGB/2009 027_20110607 staat het volgende :
1. Kennis te nemen van het vonnis van de Rechtbank van Eerste Aanleg te Leuven van 31 mei 
2011 inzake Douwe Egberts, waarbij de eis ontvankelijk en gegrond verklaard wordt; 
2. Te berusten in dit vonnis;
3. Aan de dienst Facilitair beheer de opdracht te geven tijdig een dossier aan de deputatie voor 
te leggen ter uitvoering van dit vonnis.

1. Wat houdt dit vonnis nu juist in?
2.Wat zijn de gevolgen voor de provincie en het koffiecontract?

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat in het vonnis staat dat de vordering van 
Douwe Egberts ontvankelijk en gegrond is.

De provincie moet de offerte van Douwe Egberts mee betrekken in de vergelijking met de 
andere kandidaten. Ze krijgt daar drie maanden voor. Zoniet wordt er een dwangsom verbeurd 
van 50.000 euro per dag dat we geen beslissing genomen hebben. Vandaar dat de 
administratie al dadelijk aan het werk gegaan is. 

De deputatie wil dus vóór 1 september die resultaten inzien. Vervolgens zal de deputatie de 
opdracht gunnen. Op dat ogenblik ontstaat er een nieuw "koffiecontract". De deputatie 
verwacht vanaf 1 januari 2012 verse koffie te kunnen schenken.

De heer Smout is tevreden bevestigd te zien dat Max Havelaar niet het monopolie van eerlijke 
handel kan opeisen. Zal de deputatie de gemeenten daarover informeren? Zij kunnen in 
gelijkaardige dossiers verwikkeld geraken. 

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat het niet de rol is van de provincie als overheid om 
deze uitspraak rond dit specifiek contract te gaan verspreiden of daarrond richtlijnen uit te 
vaardigen. Bij de rechtbanken zal er mogelijks wel een precedent geschapen zijn. 

Mevrouw Fannes verwijst naar de goedkeuring van het RUP 'Centrale sportinfrastructuur' van 
Tervuren. 
Naar aanleiding van het in het persdossier verschenen bericht van gedeputeerde Dekeyser 
daarover, heeft spreekster toch een aantal bedenkingen en vindt zij tegenstrijdigheden terug.
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De milieuscreening wijst terecht op de problemen van overlast en de vooropgestelde 
oplossingen van het RUP zijn klaarblijkelijk ontoereikend. De milieuscreeningsprocedure 
werd hier toegepast om een noodzakelijk Milieu Effecten Rapport te omzeilen. Het MER zou 
immers geleid hebben tot een negatief advies van specialisten ter zake.
Gedeputeerde Dekeyser besluit als volgt: “Om eventuele geluidshinder te beperken, komt er 
een groenbuffer langs de bebouwing van Vierwindenbinnenhof, Rozenlaan, Tulpenlaan en 
Frans Vanfraechemlaan”.

1. Volstaat een groenbuffer om het geluid tegen te houden? Volgens specialisten zijn alleen 
geluidsmuren, zoals rondom luchthavens, autostrades, … of massa, zoals taluds, ter zake 
efficiënt. Nog nooit werden hiervoor “boompjes” gebruikt. Het antwoord op deze vraag is van 
belang omdat, wat de taluds betreft, het RUP geen reliëfwijzigingen voorziet en geluidsmuren 
niet passen in het landelijk karakter. Ook moet men er toch rekening mee houden dat zuurstof 
producerende loofbomen bladverliezend zijn in de winter.

2. In het RUP staat eveneens dat alle constructies op meer dan 75m van de woonwijk moeten 
gehouden worden om overlast te vermijden. Verlichtingsmasten zijn constructies. Zij moeten 
altijd ingeplant worden op een afstand van het te verlichten object en hun hoogte is in functie 
van de grootte van dat object. Als zij 75m van de woonwijken staan opgesteld:
- rest er dan nog plaats voor eigenlijke sportinfrastructuur?
- ontstaat er dan geen overlast in de vorm van lichtvervuiling?

3. De ecologisch waardevolle holle wegen vallen buiten het Ruimtelijk Uitvoeringsplan van 
dit nieuwe recreatiegebied omdat er daar naar verluidt geen overlast zal gecreëerd worden. 
Nochtans worden diezelfde holle wegen de speerpunt in de mobiliteitsafhandeling. Met name 
zal de jeugd die te voet, per fiets of per brommer komt deze toegangswegen veelvuldig gaan 
gebruiken. Is dat geen contradictie?

De heer Dekeyser, gedeputeerde, zegt dat een milieuscreeningsprocedure een wettelijke 
procedure is waarin een document wordt opgemaakt dat aantoont dat de effecten op de 
omgeving die het plan genereert niet van die grootte-orde zijn dat een milieueffectenrapport 
dient te worden opgemaakt. Het is dus geen 'omzeiling' van de opmaak van een 
milieueffectenrapport. De milieuscreeningsnota wordt aan alle betrokken instanties voor 
advies bezorgd, aangepast aan de uitgebrachte adviezen en vervolgens gestuurd naar de dienst 
MER van het departement LNE. Deze vermeldt in haar beslissing "dat het screeningsdossier 
de nodige informatie bevat over het voorgenomen plan en de relevante milieudisciplines op 
voldoende wijze besproken heeft. Het voorgenomen plan geeft geen aanleiding tot 
aanzienlijke milieugevolgen en de opmaak van een plan-MER is niet nodig." Ook de 
voorgestelde groenbuffer wordt door de dienst MER dus als afdoend bufferend beschouwd. 
Dergelijke ingroening wordt ook vaak gebruikt voor de buffering van industrieterreinen, 
parkings e.d., die een vergelijkbare of zelfs grotere geluidshinder meebrengen.

De stedenbouwkundige voorschriften stellen "dat de 'bebouwing' dient ingeplant te worden op 
75m van het omliggende woongebied". Verlichtingsmasten vallen niet onder de noemer 
'bebouwing'. Er rest dus nog plaats voor de eigenlijke sportinfrastructuur. Bovendien wordt er 
vermeld "dat het plaatsen van verlichting overal in de zone voor sport en spel is toegelaten in 
functie van de veiligheid en het gebruik van de zone. Bij de inplanting en keuze van de 
verlichtingselementen (lichtsterkte en straalrichting) dient er rekening gehouden te worden 
met de privacy en het comfort van de omwonenden." Deze formulering moet mogelijke 
overlast onder de vorm van lichtvervuiling voorkomen.
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De opmaak van een ruimtelijk uitvoeringsplan heeft tot doel een bestemming te wijzigen. De 
uitvoering van de doelstelling van het ruimtelijk uitvoeringsplan (inplanting van 
sportinfrastructuur) kan gepaard gaan met een intensiever gebruik van de holle wegen in de 
buurt door de zwakke weggebruikers, maar noodzaakt geen bestemmingswijziging van deze 
wegen. Bijgevolg zijn de holle wegen die naar de site leiden niet opgenomen binnen de 
plancontouren van het RUP.

De heer Anciaux verwijst naar de provinciale vrijwillligersverzekering en bij uitbreiding naar 
de problematiek van het ontbreken van een federale regering.

De federale regeringsvorming duurt nu reeds meer dan een jaar. 
Ongetwijfeld zijn er een aantal provinciale projecten en initiatieven waarbij de provincie in 
meer of mindere mate samenwerkt of afhankelijk is van deze federale regering.

De vrijwillligersverzekering wordt grotendeels betaald met fondsen die via de federale 
regering vanuit de Nationale Loterij worden toebedeeld. 
Ondervindt de provincie Vlaams-Brabant en/of de deputatie in haar werking en haar projecten 
en doelstellingen enige hinder ten gevolge van de aanslepende federale regeringsvorming? 
Loopt bv. de financiering van de provinciale vrijwilligersverzekering gevaar ten gevolge van 
het nog steeds niet hebben van een volwaardige federale regering? Zijn er andere 
beleidsdomeinen waarbinnen we hinder of andere gevolgen ondervinden naar aanleiding van 
het na 1 jaar nog steeds niet hebben van een nieuwe federale regering?

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat de vrijwilligersverzekering loopt sinds 2006. Het 
principe is dat er een KB is met jaarlijks een ministerieel besluit voor de uitvoering ervan. In 
2006 en 2007 liep het vlot. In 2008 haperde het al een eerste keer vooraleer het ministerieel 
besluit er kwam; in 2009 kwam dat er niet meer. In 2008 had het meer te maken met een 
besparingsplan dan met het uitblijven van een regering- die er toen nog was. Gelukkig zijn er 
reserves en kan men verder binnen het afgesproken kader. 

De federale regering (FOD Buitenlandse Zaken) kruist ook ons pad inzake Europa. Europa 
Direct kreeg haar contracten gewoon verlengd met een toelage voor de opdracht van jaarlijks 
15.000 euro.  

Voor ontwikkelingswerking is er een overeenkomst voor het project ''Kleur bekennen''. Er 
was vroeger al een inhoudelijke discussie omdat men de samenwerking wilde overhevelen 
naar de jeugdsector in plaats van met de middelbare scholen samen te werken. 

De brandweerschool werkt ook federaal samen maar voor zover spreekster bekend is, zijn ook 
daar geen problemen. 

Mevrouw Lemonnier wil een dringende mondelinge vraag stellen naar aanleiding van de 
herstructurering bij Kraft in Halle. Er zouden daar 99 jobs verloren gaan. Dit heeft ook zijn 
repercussies op de toeleveringsbedrijven in de Zennevallei, waaronder één van onze sociale 
tewerkstellingsplaatsen: De Floere. De gemeenteraad wil vanavond een motie goedkeuren om 
steun te vragen aan de hogere overheid. 

Kan de provincie het initiatief van de stad Halle ondersteunen om te vragen de tewerkstelling 
zoveel mogelijk proberen te behouden? 
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De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat er nog geen officiële vraag gekomen is maar dat de 
deputatie het desgevallend zeker zal bekijken. Tewerkstelling is een belangrijk thema. Het 
arrondissement Halle-Vilvoorde heeft niet langer het minste werklozen. Er is hier een sociale 
economie bedrijf betrokken, waardoor het sociaal aspect natuurlijk nog nijpender is. 
Gedeputeerde kan hier nog niet vooruitlopen op de houding van de deputatie. 

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 87 - Dienstenopdracht 
'Verzekeringsconsultant van de provincie Vlaams-Brabant' - goedkeuring bestek en 
vaststelling van de wijze van gunnen.

Dit voorstel werd op 14 juni 2011 behandeld in de raadscommissie financiën en fiscaliteit.

De heer Dandoy vraagt welke de totale kostprijs zal zijn?

De heer voorzitter zegt dat deze vraag ook aan bod kwam in de raadscommissie financiën.
Het volume aan premies dat de provincie jaarlijks betaald is er meegedeeld. 

De heer Corens zegt dat het om 20 à 25.000 euro gaat. Dit staat vermeld in het verslag van de 
raadscommissie.

De heer voorzitter brengt het voorstel nr. 87 in stemming.

Het voorstel nr. 87 wordt bij hoofdelijke stemming eenparig aangenomen met 70 stemmen.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 88 - Vervanging 
provinciaal reglement betreffende de 'duurzame en geïntegreerde stikstofbemesting in 
Vlaams-Brabant' en het provinciaal reglement inzake de actie 'mestanalyse' door provinciaal 
reglement betreffende subsidies voor de ontleding van mest- en bodemstalen in de land- en 
tuinbouw.

Dit voorstel werd op 31 mei 2011 besproken in de raadscommissie land-en tuinbouw, 
leefmilieu.
Materiële rechtzetting: de datum in het artikel 11 van het reglement wordt 28 juni 2011 i.p.v. 
14 juni 2011.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, licht het voorstel toe.
Het gaat om een nieuwe reglement waarbij twee oude reglementen worden samengevoegd. De 
korting wordt gegeven via het ontledingsstation en niet rechtstreeks aan de boeren. 
Het bedrag wordt aangepast aan de actuele prijzen van mestanalyses. 
De bedoeling is dat we de Vlaams-Brabantse boeren, die wat betreft bemesting een veel beter 
profiel hebben dan in andere provincies, verder willen ondersteunen door gericht te meten.

De heer voorzitter brengt het voorstel nr. 88 in stemming.

Het voorstel nr. 88 wordt bij hoofdelijke stemming eenparig aangenomen met 73 stemmen.
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De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 89 - Nieuw provinciaal 
reglement betreffende sportinitiatieven voor personen met een handicap en 
vormingsinitiatieven voor de sportbegeleiders van deze personen.

Dit voorstel werd op 21 juni 2011 behandeld in de raadscommissie sport, recreatie en 
domeinen.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, licht het voorstel toe.
Het gaat om een nieuw reglement dat eigenlijk het vervolg is op het vorige reglement.
Er is een groot aantal technische aanpassingen gebeurd. 
De twee belangrijkste wijzigingen zijn echter:
- de locatie waar de sportinitiatieven plaatsvinden zijn niet meer beperkt tot Vlaams-Brabant. 
Voor een initiatie skiën voor gehandicapten bijvoorbeeld is er geen accommodatie in onze 
provincie.
- er is in het reglement een grotere stimulans opgenomen om zelfbedruipend te worden. Er 
kan drie jaar na elkaar een subsidie verkregen worden, maar het bedrag vermindert in de tijd.

Het reglement is nu ook in het sjabloon opgesteld om de behandeling volledig digitaal te laten 
verlopen.

De heer Smout verwijst naar het artikel 2 van het reglement. "De subsidie kan toegekend 
worden aan de volgende organisaties die hun zetel hebben of waarvan het werkingsgebied 
zich bevindt op het grondgebied van de provincieraad Vlaams-Brabant: …"
Wordt het recrutteringsgebied (Vlaams-Brabant) voldoende weergeven in deze bepaling?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt hier bevestigend op. Enkel initiatieven die hun 
werkingsgebied in de provincie Vlaams-Brabant hebben komen in aanmerking.

De heer Smout zegt dat het volgens het artikel 2 mogelijk is dat een organisatie wel haar zetel 
in Vlaams-Brabant heeft, maar niet haar werking. Moet de "of" niet vervangen worden door 
"en"?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat "of" correct is.

De heer voorzitter brengt het voorstel nr. 89 in stemming.

Het voorstel nr. 89 wordt bij hoofdelijke stemming aangenomen met 69 stemmen en bij 7 
onthoudingen.

Mevrouw François verklaart de onthouding van haar fractie.
Zij is niet akkoord met het artikel 2§1, 2°. Sport zou voor iedereen moeten zijn. Het moet ook 
mogelijk zijn voor Franstalige sportclubs in faciliteitengemeenten.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 90 - Tussentijdse 
Evaluatie Sportbeleidsplan 2008 - 2013.

Dit voorstel kwam ook op 26 mei 2011 aan bod in de provinciale sportraad en op 21 juni 2011
in de raadscommissie sport, recreatie en domeinen.

De heer voorzitter brengt het voorstel nr. 90 in stemming.
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Het voorstel nr. 90 wordt bij hoofdelijke stemming eenparig aangenomen met 74 stemmen.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van de kennisgeving nr. 91 - Islamitische 
gemeenschap Beraat te Diest: aktename budgetwijziging 2011.

Deze kennisgeving werd op 21 juni 2011 besproken in de vergadering van het bureau van de 
provincieraad.

De heer Smout zegt dat de lening toch gehandhaafd blijft ondanks dat de bouwwerken niet 
kunnen doorgaan. Het geld wordt dan maar gebruikt voor andere doeleinden, onder andere het 
onderhoud van de moskee. 

De heer voorzitter zegt dat er bij de bespreking in het bureau op gewezen werd dat er 
dringende herstellingswerken nodig waren.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 92 - Orthodoxe parochie 
Heilige Apostel en Evangelist Mattheos te Leuven - Advies jaarrekening 2010.

Dit voorstel werd eveneens op 21 juni 2011 behandeld in de bureauvergadering.

De heer Smout zegt dat het voorstel vrij goed gedocumenteerd is. Het Vlaams Belang is het er 
echter niet mee eens dat telkens een beroep gedaan wordt op het keizerlijk decreet van 30 
december 1809 om godsdiensten te blijven subsidiëren, ook die, die er niets mee te maken 
hebben.
Om die reden zal het Vlaams Belang zich onthouden bij de stemming.

De heer voorzitter brengt het voorstel nr. 92 in stemming.

Het voorstel nr. 92 wordt bij hoofdelijke stemming aangenomen met 61 stemmen en bij 13 
onthoudingen.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van de motie nr. 93 - motie met betrekking tot 
de ontvangst van Radio 2 Vlaams-Brabant in de oostelijke grensstreek.

De motie werd op 22 juni 2011 conform het artikel 62 van het huishoudelijk reglement van de 
provincieraad ingediend door de fractievoorzitters van de meerderheid.

De heer Swinnen licht de motie toe.
De ontvangst van Radio 2 Vlaams-Brabant in de oostelijke grensstreek Vlaams-Brabant –
Limburg is al zeer lang problematisch.
De problemen manifesteren zich in verscheidene steden en gemeenten zoals Tienen, Landen, 
Zoutleeuw, Bierbeek, Lubbeek,  Linter, Boutersem, Hoegaarden ...
Het probleem sleept al vele jaren aan en is bekend bij zowel de bevoegde Vlaamse minister, 
viceminister-president Ingrid Lieten, als bij de VRT zelf.
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Om diverse redenen – onder meer door het stringente Europees frequentieplan – is tot op 
heden geen afdoende oplossing gevonden voor de gebrekkige of ontbrekende ontvangst van 
Radio 2 Vlaams-Brabant in voornoemde grensstreek. Daardoor blijven vele Vlaams-
Brabantse burgers onder meer verstoken van het regionale nieuws uit Vlaams-Brabant.

Dit is een meer dan pijnlijke anomalie in het gesofistikeerde medialandschap in Vlaanderen!

De provincieraad is bekommerd om het uitblijven van een afdoende oplossing. Met deze 
motie geeft de provincieraad uiting aan deze terechte bekommernis.

Gevraagd wordt dat de Vlaamse Regering als voogdijoverheid en de VRT als operator 
dringend en bij voorrang maatregelen neemt die de optimale ontvangst van Radio 2 Vlaams-
Brabant in het hele grondgebied van Vlaams-Brabant garanderen.

De heer Taes zegt blij te zijn met deze motie.
Spreker kaartte de problematiek van de slechte ontvangst van Radio 2 Vlaams-Brabant in 
onze provincie in oktober vorig jaar al aan. Hij hoopt dat deze motie meer resultaat zal 
ressorteren.

De heer Dandoy zegt dat de UF deze motie zal goedkeuren. Het gaat over cultuur en het tot 
uitdrukking brengen van meningen. Zo krijgt de provincieraad het bewijs van de openheid en 
transparantie tegenover anderstaligen. 
Dit is echter niet overal het geval. Spreker verwijst naar hetgeen gisteren gebeurde in 
Kraainem, waar mensen van het Taalactie Comité en het Vlaams Belang aanwezig waren.
Werd de fractievoorzitter van het Vlaams Belang er gisteren gearresteerd, waardoor hij 
vandaag niet aanwezig kan zijn?

De heer voorzitter zegt dat de heer Laeremans omwille van professionele redenen niet 
aanwezig kan zijn. 

De heer Dandoy is opgelucht. Spreker hoopt dat wanneer de UF een motie indient om de 
Franstalige Radio 1 in De Rand beter te ontvangen, deze eveneens gesteund wordt door de 
provincieraad.

Mevrouw Fannes zegt dat Radio Classic 21 een ongelooflijk goede ontvangst heeft in 
Vlaams-Brabant.

De heer Dandoy repliceert "zoals Clara."

De heer voorzitter brengt de motie nr. 93 in stemming.

De motie nr. 93 wordt bij handopsteking eenparig aangenomen door de aanwezige raadsleden.

De heer voorzitter deelt mee dat de volgende vergadering van de provincieraad vermoedelijk 
zal plaatshebben op dinsdag 6 september 2011 in functie van het aantal dossiers.

Spreker nodigt de raadsleden uit op een receptie in de foyer naar aanleiding van de laatste 
raadsvergadering voor het zomerreces.
Vervolgens sluit hij de vergadering om 15.15 uur.

_________________________________________
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